
 
Referat af bestyrelsesmøde den 30.01.25  
 
Tilstede: 
Bo Thune, Michael Danty Rügge og  
Tina Doktor Hansen 
 
Inviteret: Pladsmand Linda Jørding 
 
Referent: Tina Doktor Hansen  

 
 
 

Pkt. 1.  
Status på klubhuset  
 
Elektrikeren er kommet i gang med at kigge på strømmen til klubhuset. Vi får også sat 
varmepumpen op. Han har lovet det klar til generalforsamlingen 13/2-25. 
 
Herefter skal gulvet lægges på, og der skal lister omkring døren og vinduerne. 
 
Bo kigger på låsesystem til klubhuset. 
 
Pkt. 2.  
Status på pladsen 
  
Runddelen er stadig nedtaget og vi er stadig  i gang med en større renovering. Vi er i hus 
med det meste malerarbejde, og  kommer en ny plade på, med et skridsikkert underlag. 
 
Bo fik malet containerne ind mod vores flotte terrasse. Resten af containerne skal også 
males, så det bliver ens og pænt at se på. Dette er en forårs opgave. 
Containerne skal også have en ordentlig oprydning ifm. sæsonstarten. 
 
De nye pladsregler opsættes snarest! 
 
Pkt. 3.  
Kommunen 
 
Intet nyt! 
 
Pkt. 4 
Generalforsamling 
 
Torsdag den 13/2-2025, kl. 19.30 i kredsen. 
-Se dagsorden på kredsens fb/hjemmeside, samt Caniva. 
 
Bo har meddelt, at han modtager genvalg. 
 
Bestyrelsen sørger for kaffe og kage. 
 

 



 
Pkt. 5 
Regnskab 
 
Kredsens medlemmer og selvtrænere skal sørge for, at alle gæster betaler for deres 
træning. Det er et fælles ansvar. 
 
Michael har styr på regnskabet, og det fremlægges på generalforsamlingen. 
 
 
Pkt. 6 
Evt. 
 
Indskrivning bliver lørdag den 22/2-2025, kl. 10-12. 
-Vi planlægger at lave en klubdag som sidst, med lidt grillpølser m.m.. 
 
Prøver 
-Bo ønsker flere prøver i 2025. Blandt andet påtænkes der en WB i løbet af foråret. 
 
Linda ønsker at træde til som prøveleder. 
 
Kriminalforsorgen 
-Bo kontakter kriminalforsorgen for at høre, om det kunne blive aktuelt igen, at få en person i 
samfundstjeneste. 
 
Fonde 
-Bo fik en ansøgning igennem, hvor vi modtog en flot donation fra Trelleborg Fonden, i 
samarbejde med Sydbank, på kr. 50.000,-.  
Bo vil prøve at søge flere fonde, bla. for at kunne få et hegn op omkring vores terrasse. 
 
Til dig !! 
-Har du nogen ideer eller andet, så er du velkommen til at kontakte bestyrelsen.  
Vi tager meget gerne imod input fra medlemmerne. 
 
 
 
 

-Vi opfordrer, og appellerer stadig til, at alle er med til at stoppe rygter i kredsen.  
Hvis det handler om kredsen, så kontakt endelig én fra bestyrelsen. 

 
 
 

 “Sammen lykkes vi bedst, og det er sjovest at løfte i flok!” 

 


